
Overzicht communicatie Gemeente Uden

Situatie: 

Er wordt op de Korenmijt te hard gereden en de Korenmijt wordt gebruikt voor sluipverkeer om de 
Wislaan af te snijden, is onze ervaring. De Wislaan-route is 2 x zo lang (800 m.) t.o.v. Korenmijt 400 
m. De Korenmijt is de gemakkelijkste van de drie routes om de Wislaan af te snijden omdat deze 
snelheidsverlagende maatregelen mist. 

Communicatieverloop 

18-10-2019 zaak voor het eerst officieel aangemeld bij Gemeente, zaaknummer 326355. 

Na klein half jaar (begin corona) telefonisch contact gehad met………, volgens mij externe via Royal 
Haskoning) van de Gemeente.  

23-4-2021 contact met ……….(werd later ziek). Ik nam nu pas contact, op omdat op verzoek van 
Gemeente gewacht werd met meten na corona-periode. ……..bevestigt dat bord opgehangen wordt. 
Dat wordt een snelheidsmeter. 

25-5-2021 mail naar ….. met vraag, geen reactie. 

29-06-2021 gebeld met Gemeente Uden (mobiel nummer) 2,43 min. Ik zou teruggebeld worden…

19-07-2021 gebeld met Gemeente Uden (mobiel nummer). Geen contact. 

30-8-2021 mail naar ……..met vraag, geen reactie.

16-09-2021 gebeld met Gemeente Uden (mobiel nummer) 2,02 min. Ik zou teruggebeld worden…

22-09-2021 gebeld met Gemeente Uden 7,46 min. 

2-11-2021 gebeld met Gemeente Uden 12 min

23-11-2021 gebeld met Gemeente Uden 9,23 min

29-11-2021, reactie Gemeente Uden MW. Gezien volle planning radarteller pas half januari voor 2 
weken

26-1-2022 vraag gesteld over wanneer de meter opgehangen wordt. Op de Wislaan zijn de 
kruispunten onderhand gelijkwaardig gemaakt, waardoor men nog makkelijker de Korenmijt op 
draait en het aantrekkelijker wordt om via de Korenmijt de Wislaan af te snijden vanwege de nieuwe 
voorrangssituatie. De drempel is daar letterlijk weggehaald. Geen reactie op ontvangen. 

1-2-2022 gebeld met Gemeente Uden 2,56 min. Ik zou teruggebeld worden…

3-2-2022 hangt de verkeersteller. Geen snelheidsmeter. Is dus enkel voor sluipverkeer, niet voor 
snelheid/veiligheid. 

9-2-2022 vraag gesteld per mail “komt er ook een snelheidsmeter?” Geen reactie op ontvangen. 

14-3-2022 gebeld met Gemeente Uden 2,47 min. Ik zou teruggebeld worden…

11-4-2022 gebeld met Gemeente Uden 3,32 min. Ik zou teruggebeld worden…



1-6-2022 publicatie in het Brabants Dagblad over de situatie Korenmijt https://www.bd.nl/uden-
veghel-e-o/bewoners-korenmijt-uden-willen-af-van-hardrijdend-sluipverkeer-dat-scheelt-ze-dan-
400-meter~a0ba8c75/?cb=a0721906ab831820c89897e0702842cd&auth_rd=1 

24-6-2022 reminder gestuurd vanwege de mail van 9 februari. 

29-6-2022 reactie ontvangen van ………..over de telling van februari 2022. In de mail volgt de 
opsomming van de telling én de snelheid. Vermoedelijk is dit een verkeerde uitdraai omdat er ook 
over de snelheid gesproken wordt. 

1-7-2022 mijn reactie gestuurd met vragen over de verkeerde uitdraai, geen reactie

Conclusie, er wordt nog steeds te hard en te veel gereden op de Korenmijt. Het is in de tussentijd 
zelfs nog gemakkelijker gemaakt om via de Korenmijt te rijden vanwege de nieuwe 
voorrangssituatie. 

Namens de Korenmijt zijn …………………. en ik (Joeri van Dam) woordvoerder.  

Contactgegevens: 
Joeri van Dam
Korenmijt 43
5406 AN, Uden
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